
 

 

 
Norsk Pointerklub 

REFERAT 
STYREMØTE 
22.05.25 

   

 

MØTETYPE Møte via Teams 

MØTELEDER Samuel Larsen 

PROTOKOLLFØRER Anne Grethe Hafslia 

DELTAKERE 

Samuel, Ketil, Lene, Olav og Anne Grethe 
Fra AR: Hanne og Steinar 
Web: Erlend 
Fravær: Kristian, Robert og Tine. 
 

 
 
Samuel ønsket velkommen. 
 

Emner på dagsordenen 
 
 

SAK 17/25 

GODKJENNING AV 
INNKALLING OG 
SAKSLISTE 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

 
 

KONKLUSJONER 

Innkalling og saksliste ble godkjent. 
Styret NPK diskuterte rammene for gjennomføring av styremøtene.  
Varamedlemmene blir invitert til styremøtene. 
Referatet fra forrige styremøte er publisert på nettsiden NPK. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

SAK 18/25 
NETTSIDEN NPK 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Erlend og Hanne informerte om: 
1.Valpelisten 
2.Pointercup 
3.Layout 
 

KONKLUSJONER 

1.Valpelisten tar utgangspunkt i databasen Datahond. Valpelisten har fått ny layout, med fargekoder. 
Retningslinjene for valpelista ligger ute på nettsidene.  
2.Det har blitt enklere å legge inn resultater i Pointercupen. Erlend jobber videre med utvikling av Pointercupen, 
det er en stor jobb. En utfordring er at prøveledere er sene med å sende inn resultater fra jaktprøvene. 
Vintercupen publiseres snarest mulig vha en midlertidig og «manuell måte».  
Til høsten håper vi at det nye systemet med automatisk overføring av data er klart, MEN eier skal selv være 
ansvarlig for å rapportere inn resultater til pointercupen fortløpende. Disse blir etter hvert verifisert av data hentet 
fra Dogweb. 
3.Det er ryddet på nettsiden NPK. DR’ene har fått opplæring i hvordan finne ting fra distriktene og hvordan 
publisere på nettsiden. Det skal bli enklere å navigere på nettsiden.  
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

 
Publisere vintercupen 
 
Legge ut info til medlemmene om hvordan resultater til Pointercupen skal 
meldes inn. 

Erlend og AR 
 
AR og Erlend 

Snarest 
 
August  

 
 
 
 

SAK 19/25 

HENVENDELSE FRA 
AVLSRÅDET SPK 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Det har kommet en henvendelse fra avlsrådet SPK for samarbeid om annonsering på valpelista . 
Avlsrådet SPK ønsker at svenske pointerkull kan publiseres på valpelisten NPK, selv om eier ikke er medlem i NPK.  
 

KONKLUSJONER 

Styret NPK er positive til et samarbeid. 
Avlsrådet NPK og SPK må diskutere og utarbeide kriterier for samarbeidet. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Gi tilbakemelding til avlsrådet SPK Steinar Snarest 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

SAK 20/25 

REVIDERING AV 
RASEKOMPENDIET 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

For 2 år siden kom det et vedtak fra NKK om at FCI-standaren gjelder for pointer. I den forbindelse må rasekompendiet revideres. 
Det nedsettes en arbeidsgruppe i forbindelse med revidering av rasekompendiet.  
 

KONKLUSJONER Arbeidsgruppa består av: Isa Sørlie, Terje Eriksen, Olav Schrøder, Steinar Volden. 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Arbeidsgruppa starter arbeidet i juni. Steinar  

 
 
 
 
 

SAK 21/25 
RAS 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Nye RAS dokumenter vil ikke bli godkjent, men blir erstattet av «avlsprogrammer. 
2.Forholde seg til eksisterende RAS inntil videre. 
 

KONKLUSJONER 

1.RAS dokumentet til NPK går ut i 2025. NKK har formidlet at avlsplaner erstatter RAS. Dette med bakgrunn i 
dyrevelferd og hundeloven. 
2.Foreløpig forholder NPK seg til eksisterende RAS og kontakter NKK for videre prosedyrer for å utarbeide en 
avlsplan. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Kontakte NKK Steinar Før august 

 
 
 

SAK 22/25 

ÅRBOK FOR 2024 OG 
2025 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Årboka 2024 er forsinket, på grunn av sent innkommet materiale/stoff.  
Årboka 2025 vil fristen for innlevering av materiale bli i november/desember. 
 

KONKLUSJONER 

Styret må rett etter siste prøve oppfordre/mase på DR om rapporter, slik at vi kan få gitt ut årboka slik 
retningslinjene sier de skal. Dersom ikke blir det håpløst å få redaktør til årboka. Det er like mye arbeid å skrive 
rapporten lang tid etter fristen, men det medfører mye ekstra arbeid for mange andre dersom fristen ikke 
opprettholdes. 
 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Få rapportene inn til redaktør innen fristen 01.01.26 Styret 01.11.25 

 
 



 

 

 

SAK 23/25 
BYTTE AV BANK 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Styret NPK vurderer å bytte bank for å få best mulig avkastning. 
 

KONKLUSJONER 
Olav kontakter kasserer for å sjekke hvilke bankforbindelser NPK har. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Kontakte kasserer Olav Snarest 

 
 
 
 
 

SAK 24/25 

PRISER I NPK-
BUTIKKEN FOR 
DR’ENE 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

 
 

KONKLUSJONER 

DR’ene får ingen rabatt i NPK-butikken. 
Distriktene kan få 1-2 artikler fra butikken til innkjøpspris. Artiklene skal brukes til loddsalg på 
Pointertreffene. 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 

SAK 25/25 

FUGLEHUNDTINGET 
OG 
GENERALFORSAMLING 
FUGLEHUNDEN AS 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Medlemmene i styret NPK har lest gjennom sakene som fremmes på Fuglehundtinget. 
 

KONKLUSJONER 
Når det gjelder saker som ikke allerede er behandlet på RS, så har styret NPK innvendinger til handlingsplanenFKF. 
Spesielt saken om å begrense antall 1-dagers VK. 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 



 

 

SAK 26/25 
EVENTUELT 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Neste styremøte. 
2.Prøvekomiteen Kongsvold. 
 

KONKLUSJONER 

1.Neste styremøte blir 11.08.25 kl.20.00 på Teams. 
2.Samuel tar kontakt med Marianne Sagstad. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

1.Sende innkalling og saksliste Samuel  

 


